
 

J e g y z ő k ö n y v  

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési 

Bizottsága rendkívüli nyílt üléséről. 

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

 

A Bizottsági ülés ideje: 2023. július 18. napján 7:30 órakor 

  

A Bizottság részéről megjelentek: 
Schweitzer Tamás bizottsági elnök 

Kracson Norbert bizottsági tag 

Suhanesz Péter bizottsági tag 

Jászter Beáta bizottsági tag 

Kőhalminé Bodnár Judit bizottsági tag 

 

Az ülésről távol voltak: 

Szőnyi István bizottsági tag 

Pasztorniczky István bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Jánosi Attila, a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Jánosi Attila, a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

 

Jegyzőkönyvvezető: Komjáthy Krisztina Marianna 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: köszöntötte, majd tájékoztatta a megjelenteket arról, 

hogy a rendkívüli ülés oka a közlekedésbiztonság elősegítése. Megállapította, hogy a 

Városüzemeltetési Bizottság határozatképes, mert 7 tagból 5 tag jelen van, egyben az ülést 

megnyitotta. Megkérdezte, hogy van-e valakinek javaslata a napirendi pontokra vonatkozóan.  

 

Kracson Norbert bizottsági tag: javasolta, hogy az első napirendhez kerüljön felvételre tükör 

elhelyezésével kapcsolatos előterjesztés a Batsányi János – Rákóczi utca kereszteződésére 

vonatkozóan. 

 

Kőhalminé Bodnár Judit bizottsági tag: más jellegű témával kapcsolatban volt javaslata, 

kérte, hogy vegyenek fel „Egyebek” napirendi pontot. 

 

Tekintettel arra, hogy a napirenddel kapcsolatban egyéb javaslat nem hangzott el, Schweitzer 

Tamás bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a módosított napirend elfogadását. 
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Az ülés tervezett napirendjét a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen 

szavazattal – egyhangúlag – elfogadta az ülés napirendjét az alábbiak szerint: 

 

Napirend:  
 

1. Előterjesztés bizottsági hatáskörbe tartozó forgalmi rend felülvizsgálatára 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Egyebek 

 

1. napirendi pont 

Előterjesztés bizottsági hatáskörbe tartozó forgalmi rend felülvizsgálatára  

 

1. Közlekedési tükör kihelyezése a Sátoraljaújhely, Bercsényi - Esze Tamás utca 

kereszteződésére vonatkozóan 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: lakossági kérelem érkezett forgalomtechnikai probléma 

megoldása érdekében. A Bercsényi utcáról az Esze Tamás utcára való kikanyarodást az 

útkereszteződés mellett szabályosan parkoló autók akadályozzák. Tekintettel arra, hogy az 

autók szabályosan parkolnak a nevezett útszakaszon, továbbá balesetveszélyes helyzetet 

teremthet a hirtelen kikanyarodás, közlekedés-biztonsági szempontból javasolt a 

Sátoraljaújhely, Bercsényi – Esze Tamás utca kereszteződéséhez, az útkereszteződéssel 

szemben az Esze Tamás utcára közlekedési tükör kihelyezése. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Schweitzer Tamás bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési Bizottság átruházott 

hatáskörben járuljon hozzá a Sátoraljaújhely, Bercsényi – Esze Tamás utca kereszteződésével 

szemben közlekedési tükör kihelyezéséhez. 

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen 

szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési Bizottsága 

32/2023. (VII.18.) határozata 

forgalmi rend kialakításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési Bizottsága 

átruházott hatáskörben hozzájárul a Sátoraljaújhely, Bercsényi – Esze Tamás utca 

kereszteződésével szemben közlekedési tükör kihelyezéséhez. 

 

2. Közlekedési tükör kihelyezése a Sátoraljaújhely, Dohány - Fasor utca 

kereszteződésére vonatkozóan 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: ebben az esetben is a szabályosan parkoló autók 

akadályozzák az útszakasz betekintését, a Fasor utcából történő kihajtást. Indokolt a 

Sátoraljaújhely, Dohány – Fasor utca kereszteződéséhez az útkereszteződéssel szemben a Fasor 

utcára közlekedési tükör kihelyezése. 
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Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Schweitzer Tamás bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési Bizottság átruházott 

hatáskörben járuljon hozzá a Sátoraljaújhely, Dohány – Fasor utca kereszteződésével szemben 

közlekedési tükör kihelyezéséhez. 

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen 

szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési Bizottsága 

33/2023. (VII.18.) határozata 

forgalmi rend kialakításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési Bizottsága 

átruházott hatáskörben hozzájárul a Sátoraljaújhely, Dohány – Fasor utca kereszteződésével 

szemben közlekedési tükör kihelyezéséhez. 

 

3. Közlekedési tükör kihelyezése a Sátoraljaújhely, Batsányi János – Rákóczi utca 

kereszteződésére vonatkozóan 

 

Kracson Norbert bizottsági tag: szintén közlekedési gócponthoz javasolta közlekedési tükör 

kihelyezését, nevezetesen a Batsányi János – Rákóczi utca kereszteződéséhez. Az adott 

útszakasz forgalmas, közel van a kishatár, autósbolt is található a környéken, illetve a parkoló 

autók akadályozzák a Batsányi János utcából történő kikanyarodást. Segítség lenne az adott 

útszakaszon közlekedőknek. 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy mennyibe kerül egy darab 

közlekedési tükör. 

 

Jánosi Attila osztályvezető:  százezer forintot is meghaladja egy darab közlekedési tükör 

beszerzési ára. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: megjegyezte, hogy szakmailag támogatható lehet, de szerinte nem 

annyira nagy veszélyforrás az említett kereszteződés, hogy indokolt lenne tükör kihelyezése. 

Megjegyezte továbbá, hogy újabb tükör beszerzése nem fér bele az egyébként is szűkös 

önkormányzati költségvetési keretbe. Kérte, hogy jövőre térjenek vissza a kérdésre, mert az idei 

költségvetés nagyon szoros. 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: véleménye szerint ahol van pénz kettőre, ott lennie kell 

háromra is, ezért támogatja a tükör kihelyezését. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Schweitzer Tamás bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési Bizottság átruházott 

hatáskörben járuljon hozzá a Sátoraljaújhely, Batsányi János – Rákóczi utca kereszteződésével 

szemben közlekedési tükör kihelyezéséhez. 

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen 

szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési Bizottsága 
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34/2023. (VII.18.) határozata 

forgalmi rend kialakításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési Bizottsága 

átruházott hatáskörben hozzájárul a Sátoraljaújhely, Batsányi János – Rákóczi utca 

kereszteződésével szemben közlekedési tükör kihelyezéséhez. 

2. napirendi pont 

Egyebek 

 

Kőhalminé Bodnár Judit bizottsági tag: a Balassi Bálint utcában, a Városi Uszoda melletti 

útszakaszt deponálási helyként használják, ami érthető. Az útszakaszon megbontásra került a 

hangszigetelő falrész annak érdekében, hogy ne kelljen kerülőt tennie az építésen dolgozó 

autóknak. Sajnos ezen az útszakaszon az egyéb autóforgalom is megnövekedett, kihasználva a 

helyzetet. Megkérdezte, megoldható-e, hogy közlekedési tábla kerüljön kihelyezésre annak 

érdekében, hogy az adott útszakaszon csak az építkezésen dolgozók közlekedhessenek. A 

lakóknak is ez a kérése. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: megoldható a tábla kihelyezése, bár nem sokat jelent, mert az 

emberek nem tartják be a tiltó táblákkal kapcsolatos szabályokat, amennyiben annak betartása 

nincs ellenőrizve. 

 

Kőhalminé Bodnár Judit bizottsági tag: megkérdezte, hogy a jelenleg lebontott 

hangszigetelő fal vissza lesz-e építve. 

 

Jánosi Attila osztályvezető: vissza lesz építve a fal. Ígéretet tett, hogy az építkezésen dolgozó 

vállalkozókat, kivitelezőket megkéri, hogy tisztítsák meg az utat, hogy kevesebb legyen a 

porfelverés, ez is egy kis segítség a lakók részére. 

 

Kőhalminé Bodnár Judit bizottsági tag: megkérdezte, hogy 2024 tavaszára elkészül-e az 

uszoda felújítása. 

 

Jánosi Attila osztályvezető: információja szerint a kivitelező tartja magát az ütemtervhez. 

 

Kracson Norbert bizottsági tag: 2024 májusára kell elkészülnie az uszodának. Az építkezés 

céljából megbontott útszakasz lánccal történő lezárása a hétvégi időszakra megoldható, mivel 

hétvégén nem dolgoznak az építkezésen. A kivitelezővel egyeztet ezügyben. 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: javasolta, hogy az adott útszakaszhoz kerüljön 

kihelyezésre forgalomkorlátozási közúti jelzőtábla, valamint lánc, amellyel a hétvégi időszakra 

az útszakasz lezárásra kerül.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Schweitzer Tamás bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési Bizottság átruházott 

hatáskörben járuljon hozzá a Sátoraljaújhely, Balassi Bálint utca Városi Uszodához közeli 

szakaszán, az elkerülő utat elválasztó, jelenleg építési forgalom számára megnyitott zajvédő fal 

helyén lévő útszakaszhoz gépjármű behajtást korlátozó tábla, valamint hétvégeken az adott 

útszakaszt lezáró lánc kihelyezéséhez. 

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen 

szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési Bizottsága 

35/2023. (VII.18.) határozata 

forgalmi rend kialakításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési Bizottsága 

átruházott hatáskörben hozzájárul a Sátoraljaújhely, Balassi Bálint utca Városi Uszodához 

közeli szakaszán, az elkerülő utat elválasztó, jelenleg építési forgalom számára megnyitott 

zajvédő fal helyén lévő útszakaszhoz gépjármű behajtást korlátozó tábla, valamint hétvégeken 

az adott útszakaszt lezáró lánc kihelyezéséhez. 

 

Kracson Norbert bizottsági tag: megkérdezte, hogy a roncsautókból mennyi van még a 

városban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: már csak azok a roncsautók várnak elszállításra, melyeknek 

miskolci tulajdonosa van, a többit elszállították a tulajdonosaik. A roncsautók elszállítása az 

önkormányzat részéről nem egyszerű dolog, jogi oldalait is figyelembe kell venni. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés és vélemény nem hangzott el, Schweitzer Tamás bizottsági 

elnök megköszönte a bizottsági tagok munkáját és a nyílt ülést 7 óra 43 perckor bezárta. 

 

K.m.f. 

     

 

Jászter Beáta sk. 

jegyzőkönyv-hitelesítő 

Schweitzer Tamás sk. 

bizottsági elnök 

 


